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Írásbeli kérdés

„Vasúti szárnyvonalak tervezett megszüntetésének hatásai Békésre" címmel a Házszabály
91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Kóka János miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

A vasúti szárnyvonalak tervezett megszüntetése kapcsán a várhatóan kialakuló helyzettel
kapcsolatban a következő adatokat szeretném megkérdezni :

Melyik ma Magyarországon a legnagyobb olyan település, amelyet nem lehet vasúti
közlekedés által megközelíteni, és hány fős lakossággal rendelkezik?

A mellékvonalak tervezett megszüntetése után- melynek része a Békés-Murony szárnyvonal
megszüntetése is- várhatóan melyik település lesz a legnagyobb lakosságú, amely nem lesz
vasúton elérhető?

Tisztelettel várom válaszát!

Békés, 2006. december 4 .

Erdős Norbert
országgyűlési képviselő
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